
Sprøyterom 

Vedtatt på Oslo Unge Høyres Representantskap 30. januar 2018 

 

I løpet av de siste årene har det skjedd et ordskifte i norsk ruspolitikk, vi 

har gått fra straff til behandling, fra justis til helsesektor. I den nye 

regjeringsplattformen står det f.eks. at regjeringen vil føre en 

«kunnskapsbasert ruspolitikk, med mål om forebygging av rusproblemer, 

skadereduksjon og begrensing av skadevirkninger». Som en del av dette, 

er sprøyterom (brukerrom) et aktuelt tema. Et brukerrom er det samme 

som et av dagens sprøyterom, bare at de åpner forbruk av andre 

narkotiske stoffer der det er stor risiko for overdose. På sprøyterommet 

får heroinmisbrukere rent brukerutstyr, samt rask medisinsk hjelp hvis det 

skjer en overdose eller andre medisinske komplikasjoner.  

 

Problemet med dagens sprøyterom er at de ikke blir brukt i ønsket grad.  

Sprøyterommet i Bergen har kapasitet til 100 brukere om dagen, men i 

februar 2017 hadde de i gjennomsnitt kun 1 til 2 brukere om dagen. En 

mulig grunn til dette er at det ikke er tillat å bruke sprøyterommene til 

noe annet enn å injisere heroin, derfor ønsker Oslo Unge Høyre å åpne for 

andre rusmidler på sprøyterommene.  

 

Oslo Unge Høyre Vil: 

• Åpne for bruk av flere rusmidler med stor fare for overdose i 

sprøyterom (brukerrom) 

	


